
Zápis 
z 9. jednání komise rozvoje města a ŽP 

z 10. ledna 2012 
 
 

Přítomni   :  Bc. Ladislav Bárta – garant komise, Ing. Miloslav Sláma – předseda komise, Jaroslav        
    Miklík, MUDr. Jan Mokříš, Radek Studený, Mgr. Luboš Šikula, Mgr. Radek Štěpánek, 
    Ing. Zdeněk Štursa, Vladimír Sýkora 
Omluveni :  Ing. Roman Bukáček, Josef Mička ml., Ing.Tomáš Havlík, Mgr. Jaromír Brychta 
Hosté       :  Ing. Jan Havlík, Ing. Irena Pechová 
 
 
Jednání komise zahájil v 16:00 hod. předseda Ing. Sláma. Prvním bodem jednání komise byly webové 
stránky města. Na úvod promluvil Ing. Havlík, který hovořil o současném stavu i výhledu stránek.  
Všichni  přítomní  se  po  krátké  diskusi  shodli  na  tom,  že  způsob,  jakým  se  město  na  internetu 
prezentuje už neodpovídá dnešním trendům a požadavkům na moderní stránky města. Shodli se na 
tom, že  již nemá cenu snažit se aktualizovat stávající stránky a že nejvhodnější by bylo předělat  je 
s použitím  nových  technologií,  s novou  grafikou  a  s rozšířeným  obsahem,  který  by  byl 
reprezentativním portálem města a ne  jenom Městského úřadu. Shodli se také na tom, že by nově 
měly  stránky města  zastřešit a  sjednotit  stránky příspěvkových organizací města, aby  se  sjednotila 
jejich úroveň. Bylo konstatováno, že nejlépe  jsou na  tom školy,  ty by asi nadále mohly mít stránky 
nezávislé. 
Nástin  možných  řešení  presentovala  Ing.  Pechová,  která  předvedla  ukázky  webů  několika  měst 
(Hradec Králové, Brno, Velké Meziříčí, Český Krumlov, Nové město n M…). Prezentace Ing. Pechové je 
v příloze. 
Členové komise se shodli na těchto závěrech: 

‐ Komise navrhuje radě města vypsání výběrového řízení na navržení nového internetového 
portálu města včetně struktury, grafiky a redakčního systému. 

‐ Komise nabízí radě města pomoc při tvorbě zadání pro toto výběrové řízení. Pokud se rada 
rozhodne  podniknout  potřebné  kroky  k vytvoření  nového  městského  portálu,  někteří 
členové komise s přizvanými odborníky přispějí při tvorbě zadání svými zkušenostmi. 

‐ Pro  formulování  zadání  nového  portálu  bude  užitečné  znát  výsledky  rozborů  statistik 
návštěvnosti, proto komise žádá, aby se s nimi mohla seznámit, až budou k dispozici. 

 
Dalším  bodem  jednání  byla  zimní  údržba města,  údržba  veřejné  zeleně,  svoz  odpadu  a  veřejné 
osvětlení. Téma bylo diskutováno už na minulém jednání komise a bylo vzneseno několik dotazů na 
odbor komunálních  služeb. Odpověď na  tyto dotazy dostali  členové písemně až na  začátku  tohoto 
jednání. Viz druhá příloha k zápisu. 
Po  krátké diskusi  komise dospěla  k názoru,  že  je  třeba  se nadále  věnovat  těmto  tématům  a  že  je 
potřeba prověřit a aktualizovat všechny smlouvy s ohledem na dosažení vyšší kvality a efektivnosti 
objednávaných služeb. 
Pro nepřítomnost zástupce odboru komunálních služeb byla tato otázka přesunuta na příští  jednání 
komise s tímto výstupem : 
 

‐ komise rozvoje města a životního prostředí navrhuje radě města a kontrolnímu výboru 
přezkoumání dodavatelských smluv a jejich zrušení s výpovědní lhůtou 12‐ti měsíců 
tento čas poté využit k přípravě a tvorbě přesného zadání pro vyhlášení nového 
výběrového řízení. Jedná se především o dodavatelské smlouvy na údržbu veřejné zeleně, 
celoroční údržbu komunikací, sběr a svoz komunálního odpadu a provozování veřejného 
osvětlení. 



‐ díky řádnému výběrovému řízení na výše zmíněné dodávky získá město porovnání 
výhodnosti (nevýhodnosti) nynějších smluv a bezesporu i značné finanční úspory 

‐ komise rozvoje žádá o účast ing. Kadlece, vedoucího odboru komunálních služeb na příštím 
jednání 

 
V průběhu jednání byly dotčeny tato další důležité otázky: 

‐ Komise byla informována o průběhu práce pracovní skupiny náměstí 
‐ Byla zmíněna potřeba koordinace práce komisí 
‐ Byla zrekapitulována činnost komise rozvoje a diskutovalo se o možnostech zdůraznění 

některých důležitých závěrů, které nabyly dosud řešeny.  
 

Příští jednání   :     14. 2. 2012 v 16:00 hod. 
Program           :     Zimní údržba města, údržba veřejné zeleně, svoz odpadu a veřejné osvětlení 
 
Jednání komise bylo zahájeno v 16:00 hod. a ukončeno v 17:50 hod. 
Z jednání komise byl se souhlasem všech členů pořízen audio záznam. Tento záznam slouží pro účely 
vytvoření zápisu z jednání komise a bude uložen v archivu u tajemnice komise Ing. Škodové. Pro jiné 
účely může být osobami, které se jednání nezúčastnily použit pouze se souhlasem komise. 
 
Zapsal    :     Vladimír Sýkora a Miloslav Sláma 

 


